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心注意事项

4008-267-608 

安装、改造、维修和电梯日常维护保养的施工单位，必须取得《特种设备安装改造维修许可

证》，并在许可的范围内从事相应工作。电梯日常维护保养单位必须取得电梯维修的资格

许可。

对人员的要求：机械或者电气工程师，持特种设备上岗操作证。

心� Attention 
The construction units who are in charge of installation, modernization, repair and 
regular maintenance must obtain 'Installation, Alteration, Repair & Maintenance 
License of Special Equipment' and only do corresponding works in accordance 
with work permission range. Elevator regular maintenance construction units must 
obtain elevator maintenance permission license. 
Personnel requirement: mechanical or electrical engineers, with special equipment 
operation certificate. 

本书为—般信息类出版物，我们保留随时更改产品设计和说明的权利。

本书的任何字句，无论字面意思或含义，对于任何产品及该产品的用途和质量，或者任何购销合同条文的表述与

更改均不承担任何责任。
由千印刷工艺的限制，实际加丁的颜色可能与本册略有不同，最终选型可根据实际材料和色样决定。

This catalog is just regular information publication; we reserve the right to revise product design and explanation at any time 
We bear no responsibility on any words or meanings in this catalog, for any product or its usage and quality description, or any sales contract 
Due to the printing process limitations, the actual color might be different from the catalog. Final model shall refer to real material and color 
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Escalator/ 
Moving Walks Series 
自动扶梯／自动人行道系列

我们的产品与您的建筑物同在
Our Product Is The Best Option For Your Buildings 
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